



Re-appointment of Associate Heads of College 續任書院副院長

Professor AU Wing-tung Winton, Professor CHAN Wood-yee Woody and Professor WU Che-yuen Justin were re-appointed as Associate Heads of College for a term of two years from 1 July 2022 to 30 June 2024.

區永東教授，陳活彝教授及胡志遠教授獲書院續任書院副院長，任期兩年，由 2022 年 7 月 1 日至 2024 年 6 月 30 日。

Re-appointment of Student Hostel Warden 續任學生宿舍舍監

Professor LAU Chong-fuk was re-appointed as Warden of Student Hostel II for a term of office from 1 August 2022 to 31 July 2024.

劉創馥教授獲書院續任第二學生宿舍舍監，任期兩年，由 2022 年 8 月 1 日至 2024 年 7 月 31 日。

Renewal of Invitation of Senior College Tutors 續任資深書院導師

The following staff members were invited as Senior College Tutors for a term of two years from 1 August 2022 to 31 July 2024.

下列教職員獲書院續任為資深書院導師，任期兩年，由 2022 年 8 月 1 日至 2024 年 7 月 31 日。

Mr. MA Kwai-hung Kingsley 馬桂鴻先生	Professor WONG Chong-kim 黃創儉教授
Professor NGAI Ngan-pun 魏雁濱教授	Professor WOO Ying-shiu Norman 胡應劭教授
Professor PARKIN Andrew T.L. 姜安道教授	Professor YU Siu-hung Eden 俞肇熊教授
Professor TAM Siu-cheung Michael 譚兆祥教授	Professor CHAN King-ming 陳竟明教授
Professor TSAO King-kwun 曹景鈞教授	Mr. HO Kwok-tai 何國泰先生

Invitation of Senior College Tutor 任命資深書院導師

Professor MA Lai-chong Joyce was invited as Senior College Tutor for a term of office from 1 August 2022 to 31 July 2024.

馬麗莊教授獲書院任命為資深書院導師，任期由 2022 年 8 月 1 日至 2024 年 7 月 31 日。

Elected Member on the University Senate 大學教務會委員

Professor AU Wing-tung Winton was elected as member on the University Senate for one year from 1 August 2022 to 31 July 2023.

區永東教授獲選任為大學教務會委員，任期由 2022 年 8 月 1 日至 2023 年 7 月 31 日。